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Abstract (en)
The terminal (10) has a metallic body (100) provided with input lines (111, 112) emerged from housings (115, 116) of an electrical conductor. A
connection spring (200) i.e. metallic spring plate, arranged in the body includes a support strand (203) and butting strands (202, 204). The support
strand is provided with a support tip (205) at its free end and the butting strands are provided with butting stops (206, 208) at its free end. The
strands are arranged, such that the tip is placed, along a direction (F) introducing the conductor in the body, between the input line and each butting
stop.

Abstract (fr)
L'invention concerne une borne (10) de connexion électrique automatique qui comprend, d'une part, un corps (100) pourvu d'au moins une entrée
(111, 112) débouchant dans un logement (115, 116) de conducteur électrique, et, d'autre part, un ressort de connexion (200), disposé dans ledit
corps, comprenant au moins deux brins distincts dont un brin d'appui (203) pourvu à son extrémité libre d'une spatule d'appui (205) et un brin d'arc-
boutement (202, 204) pourvu à son extrémité libre d'une arête d'arc-boutement (206, 208). Les brins d'appui et d'arc-boutement sont agencés de
telle sorte que chaque spatule d'appui est placée, suivant la direction (F) d'introduction d'un conducteur électrique dans ledit corps, entre chaque
entrée du corps et chaque arête d'arc-boutement.
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